
Prečo navštíviť Kvietok?

Ak sa sami seba pýtate, načo máte chodiť do materského centra, ponúkam
Vám vyjadrenia niektoných mamičiek, ktoré k nám chodil i (a chodia) ve|'mi radi:

Andrea S., syn Kubko:

Prečo chodím do MC? Pretože vidím, že sa tam dobre cíti a1
mój syn. Tešíme sa na hračky, na detičkY, rrč| tetu Katku aj
iné tety:-). Tam strávené chvíle si s ním užívam aj ja. Hrám
sa s ním a nemys|ím na riad v kuchyni, bie|izeň v kúpelhi, či
neust|anú poste|,...

Sylvia D., deti Rišo, Nikolka a Dominika:

Prečo chodím do Kvietka? Kvó|i ko|ektívu, aký tu vzniko|.
Móžeme sa pode|iť o svoje starosti a radosti. Moje dievčatko
sa naučí de|ié sa. Je medzi deťmi, kde sa učí spo|očne hrať sa
a zvyká si na iné prostredie ako to, čo už pozná, Je tu proste
skvele. Vymýš|'ame im rózn€ hry, pri ktoých sa dieťa určite
nenudí. Aspoň moje nie.

Miroslav? M., syn Matúško:

My chodíme do centra hlavne kvó|i synovi Matúškovi. Veími sa
mu tu páči, má vel,a kamarátov a kamarátiek, a ja som si tiež
naš|a mnoho spriaznených duší. Páčia sa nám akcie, hry a
celková priatel,ská atmosféra, ktorá tu vládne.

Lucia R., deti Anettka a Lukáško:

Ked' som sa dopočula o materskom centre, tak som sa
rozhod|a, že ho navštívim. Bo| to dobý nápad, ma|á Anettka
sa na začiatku hanbila, nepohla sa odo mňa, ale postupom
času ju to prešlo. Stret|a som sa s d,a|šími mamičkami, s
ktoými sa porozprávam a vymením si rady. Teraz už
navštevujem centrum aj so synom, ktoný sa ma každé ráno
pýta, či ideme do ,'centa'.' Asi to hovorí za všetko. Je to super.

Prídte sa aj Vy k nám do centra zahrat, porozprávať a vychutnať si kávičku
v príjemnom prostredí. Tešíme sa na Vás a Vaše deti.

Ing. Katarína Jurkáčková


